
Gervinho: Wiele nauczyłem się we Włoszech

News - ASRoma.pl

Napastnik AS Roma, Gervinho, wypowiedział się na temat zmian, jakie w

ostatnich latach zaszły w jego piłkarskim życiu. Iworyjczyk przyznał, że

wiele zawdzięcza grze w najwyższej klasie rozgrywek w Italii.

 

- Wiele nauczyłem się we Włoszech, nie tylko pod względem piłkarskim.

 

- Dobrze czuję się w Rzymie i mam świetny kontakt z kolegami z drużyny. Wiodę tu

spokojne życie.

 

- Włoski i angielski futbol są odmienne.

 

- Wiele zawdzięczam Premier League, gdzie bardzo trudno gra się przeciwko

mniejszym klubom, jeżeli jesteś w mocniejszym zespole. Teoretycznie słabsze

teamy grają szybki futbol. Wywierają na tobie ogromną presję.

 

- We Włoszech jest inaczej. Tu stawia się przede wszystkim na taktykę, co sprawia,

że ciężko się odnaleźć jeżeli nie znasz ich stylu. - zakończył były gracz Arsenalu

Londyn.
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